

### 聯合校友到訪書院 27/1/2010

#### United Alumna Visited United College



瑞士銀行行政總裁高平校友(92/工管, 左二)到訪書院, 與院長馮國培教授(右二)、校友會理事蔡明都先生(最右)及助理院務主任李珮珊女士合照。Ms Cynthia Ko, Executive Director of UBS AG (92/BBA; second from left) visited United College and posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right), Mr Mingles M T Tsoi, Council Member of UC Alumni Association (far right) and Ms Sandy P S Lee, Assistant College Secretary.

### 聯合書院歌唱比賽 28/1/2010

#### United College Singing Contest



歌唱比賽結束後, 所有參賽者及台前幕後工作人員與院長馮國培教授合照。

All participants

and the organising committee members posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head after the contest.

### 聯合書院校友會午間茶聚 30/1/2010

#### United College Alumni Association Luncheon Talk

講題: 護眼自由講

Topic: Talk on Eye Care



中大校友會聯會會長暨香港眼科醫院眼科顧問醫生梁裕龍醫生主講護眼自由講。

Dr Leung Yu-lung, President of the Federation of Alumni Associations of CUHK and Consultant of the Hong Kong Eye Hospital, delivered a luncheon talk on eye care.



校友會永遠榮譽會長張煊昌博士(右四)致送紀念品予梁裕龍醫生, 並與書院校友會理事及嘉賓合照。

左起: 書院校友會理事會主席李國忠先生、副會長何萬森先生、會長殷巧兒女士、嘉賓講者梁裕龍醫生、永遠榮譽會長張煊昌博士、書院輔導長王香生教授、副會長張景文牧師及理事蔡明都先生。

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the College Alumni Association (fourth from right) presented a souvenir to Dr Leung Yu-lung and posed a group photo with United College Alumni Association Council members and guest.

From left: Mr Simon K C Lee, Council Chairman of the College Alumni Association Council; Mr Ho Man-sum, Vice President of Alumni Association; Ms Lina H Y Yan, President of Alumni Association; Dr Leung Yu-lung, guest speaker; Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of Alumni Association, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students; the Rev Cheung King-man, Vice President of Alumni Association and Mr Mingles M T Tsoi, Council Member of Alumni Association.

### 西安交通大學訪問聯合書院 28/1/2010

#### Xian Jiaotong University Visited United College



西安交通大學學生處副處長劉茹女士(前排右四)及南洋書院常務副院長龔傑昌先生(前排左四)率領代表團訪問聯合書院, 由書院輔導長王香生教授(前排, 右三)、院務主任李雷寶玲女士(前排右二)及助理院務主任李珮珊女士(前排最右)接待。

A delegation of Xian Jiaotong University, led by Ms Liu Ru, Deputy Dean of Student Affairs (front row, fourth from right) and Mr Gong Jiechang, Executive Vice Dean, Nanyang College (front row; fourth from left) visited United College. Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, third from right); Mrs Christina Li, College Secretary (front row, second from right) and Ms Sandy P S Lee, Assistant College Secretary (front row, far right), received the delegation.



歌唱比賽評判鄭則仁先生(左)頒發獎座予獨唱組冠軍王鈞豪同學(公共衛生一年級)。

Mr Jove Cheng, judge of the singing contest (left), presented the award to Mr Wong Kwun-ho (PBH/1), the champion of solo group.

### 團年聚餐 03/02/2010

#### Lunar New Year's Eve Luncheon



院長馮國培教授(最右)及教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授(左二), 致送利是及賀年禮物予書院工友同事, 以感謝眾人在過往一年的辛勤工作, 並與院務主任李雷寶玲女士(最左)合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (far right) and Professor Barley Mak, Chairperson of the College Staff Association (second from left), presenting red packets and gifts to junior staff of the College, thanking them for their hard work throughout the year. They posed a group photo accompanied by Mrs Christina Li, College Secretary (far left).



院長馮國培教授(左)致送紀念品予兩位榮休工友湯宿工友鄭綺華女士(左圖)及伯宿工友李少萍女士(右圖)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented souvenirs to two retired junior staff members, Ms Cheng Yee-wah (left picture) and Ms Li Siu-ping (right picture).

